



KICK UP

精力旺

FOR INSTANT FRESHNESS 让您的爱马瞬时恢复活力

1. RECOMMENDED USE 建议用法

Cavalor Kick Up delivers vitality to horses suffering from low energy and weak performance.

Some horses suffer from unexplained energy deficits which can have negative effects on both appearance and performance. The answer is Cavalor Kick Up. Cavalor Kick Up contains nutrients like plant extracts, B vitamins and choline to provide extra energy, support physiological processes, and promote regeneration. The result is a more active and willing horse.

Cavalor Kick up 精力旺可以用于哪些缺乏能量和比较弱运动表现的马匹。

一些运动会透支体能，这种情况下对马的外观和竞技状况都会产生不良影响。这种情况下，Cavalor 精力旺将会协助马匹度过难关。本产品富含植物营养成分，B 族维生素，胆碱等，为马匹提供额外能量支持，同时促进体内生理循环，促进再生，用这个产品的效果将是，您发现您的马更积极主动，更有活力。

Vitamin B1 → 1,000 mg/l

Vitamin B2 → 1,000 mg/l

Vitamin B12 → 6 mg/l

Choline chloride → 26,000 mg/l

Vitamin E → 9,000 mg/l

Sorbitol → 2.5 %

Brewer's yeast → 5 %

Lysine → 4 %

Plant extract → 2.5 %

2. PRODUCT PROPERTIES – KEY INGREDIENTS 产品特征-重要成分

Cavalor Kick Up is a liquid feed supplement designed to enhance the horse's feed ration with quickly and easily digestible vitamins, minerals, amino acids and aromatic plant extracts. These valuable nutrients and their interaction stimulate the physiological processes.

Cavalor Kick Up 精力旺可以有效快速补充您的爱马体能，富含容易消化吸收的维生素，矿物元素，氨基酸，芳香植物精华。这些珍贵的营养成分配方有效促进身体生理代谢过程。

The results can be seen immediately. After just one day, your horse will have more vitality for better performance.

本产品可以非常快的见效。一天后，您的爱马变的更有活力，更有运动表现力。

- **Vitamins**, including **B vitamins (B1, B2, B12)** and **choline** play an important role in energy conversion in the body and provide extra energy.
维生素，包括 B 族维生素 (B1, B2, B12) 和 胆碱 在体内的能量转换中起重要作用，并提供额外的能量。
- **Vitamin E** is an important antioxidant that protects cells during intense work.
维生素 E 是一种重要的抗氧化剂，可在剧烈工作期间保护细胞。
- **Sorbitol and yeast** (*Saccharomyces cerevisiae*) support digestion and ensure optimum feed utilisation.
山梨糖醇和酵母 (酿酒酵母) 支持消化并确保最佳饲料利用率。
- The essential amino acid **lysine** supports the immune system and promotes regeneration.
必需氨基酸 赖氨酸 支持抵抗系统并促进再生。
- **Plant extracts** including *Thymus vulgaris* and *Panax ginseng* support the immune system and deliver energy.
植物提取物，包括寻常胸腺和人参，支持抵抗系统并提供能量。

3. INSTRUCTIONS FOR USE 使用建议

Cavalor Kick Up is especially recommended for phlegmatic horses that lack motivation. In this case, give Cavalor Kick Up every two days for a longer period of time. Stop using it when the effect diminishes. Then Cavalor Kick Up can be added again.

本产品可以给比较疲惫，不积极工作的马。这种情况下，可以长期用，每间隔两天用一次。在马的状况变好后，停掉。随后，根据情况需要再开始用。

CONDITION & PERFORMANCE

Administer Cavalor Kick Up on the **evening before and the morning of an event** to help prevent the fatigue that can arise from several days of performance.

在比赛日的提前一天晚上或是比赛日早上，喂 Kick up 精力旺，可以避免马连续比赛日的疲惫。

Always mix dosage with feed:

将本产品按照以下剂量和饲料一起饲喂：

- Ponies and leisure horses: 25 ml PONY 和娱乐骑乘马：每天 25 毫升
- For sport horses: 50 ml 运动马：每天 50 毫升

Maximum 100 ml per horse per day. 每天最大剂量不超过 100 毫升。

4. PACKAGING AND STORAGE 包装和储存

Keep it at dry and cool place, 2 years after date of production .

阴凉干燥处保存，保质期 2 年。